
P R O T O K Ó Ł  NR III/2018 

z III Sesji Rady Gminy Masłowice 

odbytej w dniu 17 grudnia 2018r. 

 

 

 

Miejsce Sesji  -  Sala Konferencyjna Urzędu Gminy Masłowice. 

Sesji przewodniczył  -  Pan Mariusz Sarna - Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Na protokolanta obrad powołano – Sonię Patek – pracownicę Urzędu Gminy. 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w Sesji udział brali: 

 

 Pan Bogusław Gontkowski - Wójt Gminy 

 Pani Zofia Jadowska  - Sekretarz Gminy 

 Pani Justyna Szopa  - Skarbnik Gminy 

 Pani Wanda Kołodziejczyk - Pracownik Urzędu Gminy 

 Pani Elżbieta Bienias   - Przewodnicząca GKRPA 

 

Ustawowy stan radnych - 15 

Faktyczny stan radnych - 15 

Obecnych  - 15 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie protokolanta obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r. 

6. Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej na lata 2019-

2023. 

8. Uchwalenie budżetu gminy Masłowice na 2019r. 

a. przedstawienie projektu budżetu przez organ wykonawczy, 

b. opinia Komisji Rady Gminy i Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c. debata nad projektem budżetu. 

9. Ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych. 

11. Informacja na temat oświadczeń majątkowych radnych i pracowników Urzędu Gminy 

zobligowanych do złożenia oświadczeń. 

12. Sprawy różne i wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 



 

 

Punkt 1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia III Sesji Rady Gminy dokonał Pan Mariusz Sarna - Przewodniczący Rady Gminy. 

Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi niezbędne quorum. 

 

 

Punkt 2 

Powołanie protokolanta obrad. 

 

Na protokolanta obrad III Sesji Rady Gminy powołano Sonię Patek - pracownicę Urzędu Gminy. 

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad Radni otrzymali przed sesją. Przewodniczący Rady Gminy odczytał 

porządek obrad, po czym poddał go pod głosowanie. Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

 

 

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Protokół z II Sesji Rady Gminy Masłowice wyłożony był do wglądu radnych. Przewodniczący Rady 

Gminy zaproponował przyjęcie go bez odczytywania. Radni nie zgłosili poprawek do protokołu. W 

wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęli go jednomyślnie tj. 15 głosami – za, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

 

Punkt 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

 

Pani Skarbnik – Justyna Szopa przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy na 2018 r., 

które dotyczą planu wydatków.  

 

Pytań do przedstawionego projektu uchwały nie było. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Planowania Przestrzennego, Ładu, 

Porządku, Bezpieczeństwa Publicznego oraz Handlu i Usług – Pan Dariusz Kołodziejczyk 

poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu komisji oraz został 

pozytywnie zaopiniowany. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska 

Pan Krzysztof Dukalski oznajmił, że komisja również zajmowała się projektem uchwały i został on 

pozytywnie zaopiniowany. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały i przeprowadził głosowanie, w wyniku 

którego uchwała została przyjęta przez radnych. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw – 



0, wstrzymało się – 0. Protokół z przeprowadzenia głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr III/15/2018 w załączeniu. 

 

 

Punkt 6 

Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r. 

 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pani Elżbieta Bienias 

przedstawiła projekt uchwały, cele i zadania przygotowanego projektu Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2019. 

 

Pan Zbigniew Macios zapytał czy mamy takie rodziny. 

 

Pani Elżbieta Bienias odpowiedziała, że mamy pojedyncze przypadki jednak komisja zajmuje się 

również dysfunkcjami. 

 

Pan Macios zapytał czy te rodziny korzystają z zapomóg GOPSu, ponieważ w innych gminach nie 

przeznaczają im pieniędzy, żeby nie mogli wydać ich na alkohol. 

 

Pan Mariusz Sarna oznajmił, że na następnej sesji będzie Pani Kierownik GOPS i odpowie na 

pytania. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że Komisja działa dość prężnie. Spotykają się z rodzinami osób dotkniętych 

alkoholizmem i wysyłają ich na badania pod kątem uzależnienia. 

 

Pani Elżbieta Bienias zaproponowała przedstawienie sprawozdania GKRPA za 2018 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Krzysztof Dukalski zapytał, z czego mamy na to pieniądze. 

 

Wójt gminy wyjaśnił, że pieniądze pochodzą z opłat, jakie wnoszą przedsiębiorcy za zezwolenia na 

sprzedaż alkoholu. 

Pan Grzegorz Michalski zapytał ile takich osób czy rodzin mamy na terenie. 

 

Pani Elżbieta Bienias odpowiedziała, ze jest to ok. 10. 

 

Pan Mariusz Sarna wyjaśnił, że nie prowadzi się rejestru takich osób czy rodzin. 

 

Pani Teresa Dąbrowska zapytała, czy leczenie jest przymusowe. 

 

Pani Elżbieta Bienias wyjaśniła, że nie ma przymusowych, osoba musi wyrazić zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie, w wyniku którego uchwała została przyjęta 

przez radnych. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Protokół z 

przeprowadzenia głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr III/16/2018 w załączeniu. 

 

 



Punkt 7 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2023. 

 

Pani Skarbnik – Justyna Szopa przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Planowania Przestrzennego, Ładu, 

Porządku, Bezpieczeństwa Publicznego oraz Handlu i Usług – Pan Dariusz Kołodziejczyk 

poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu komisji, wątpliwości 

członków komisji wyjaśniła Pani Skarbnik. Projekt został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska 

Pan Krzysztof Dukalski oznajmił, że komisja również zajmowała się projektem uchwały i został on 

pozytywnie zaopiniowany. Na posiedzeniu komisji pan Józef Cichoń wnioskował o spotkanie w 

następnym roku z wójtem i projektantem w sprawie oczyszczalni ścieków. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały i przeprowadził głosowanie, w wyniku 

którego uchwała została przyjęta przez radnych. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0. Protokół z przeprowadzenia głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr III/17/2018 w załączeniu. 

 

 

Po zrealizowaniu Punktu 8 Radny – Pan Dukalski Krzysztof zgłosił wniosek o przerwę. Wniosek 

został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0. Protokół z przeprowadzenia głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący rady Gminy ogłosił przerwę. 

 

 

Po przerwie nieobecna Pani Elżbieta Bienias – Przewodnicząca GKRPA. 

 

 

Punkt 8 

Uchwalenie budżetu gminy Masłowice na 2019 r. 

a. Przedstawienie projektu budżetu przez organ wykonawczy. 

 

Pani Skarbnik - Justyna Szopa przedstawiła projekt uchwały. 

 

b. Opinia Komisji Rady Gminy i Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Pani Wanda Kołodziejczyk przedstawiła Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej, która opiniuje 

pozytywnie projekt budżetu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę na różnicę kwot między przedstawionym projektem 

budżetu, a zapisem w Uchwale RIO. Poprosił o wyjaśnienie Panią Skarbnik. 

 

Pani Skarbnik po sprawdzeniu oznajmiła, że jest to jedynie błąd w uchwale RIO, ponieważ z 

obliczeń wychodzi kwota zgodna z projektem. 

 

c. Debata nad projektem budżetu. 

 



Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska 

Pan Krzysztof Dukalski oznajmił, że komisja zajmowała się projektem uchwały i został on 

pozytywnie zaopiniowany. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Planowania Przestrzennego, Ładu, 

Porządku, Bezpieczeństwa Publicznego oraz Handlu i Usług – Pan Dariusz Kołodziejczyk 

poinformował, że Komisja zajmowała się projektem uchwały na dwóch posiedzeniach. Projekt został 

pozytywnie zaopiniowany. 

 

Pan Grzegorz Michalski zaproponował rozmowy z Panią Anną Milczanowską i GDDKiA w sprawie 

drogi w Strzelcach Małych od Kościoła do cmentarza, ponieważ podczas pogrzebów ludzie 

przemieszczają się jednym pasem drogi a jest to niedozwolone.  

 

Wywnioskowano, że zostanie przesłane pismo do GDDKiA oraz Pani poseł w sprawie w/w odcinka 

drogi. 

 

Pan Zbigniew Mierzwa zaproponował rozwiązanie problemu w formie wybudowania Kaplicy na 

cmentarzu. 

 

Pan Zbigniew Macios stwierdził, że siłownia w Masłowicach jest zbędna, jest za placami zabaw. 

 

Pani Teresa Dąbrowska zaproponowała zagospodarowanie placu przy szkole, ma inwestora na 

muszlę koncertową. 

 

Pan Zbigniew Macios przypomniał o sytuacji z placem pod szkołą. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały i przeprowadził 

głosowanie, w wyniku którego uchwała została przyjęta przez radnych. Za jej przyjęciem głosowało 

15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Protokół z przeprowadzenia głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr III/18/2018 w załączeniu. 

 

 

Punkt 9 

Ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy. 

 

Przewodniczący Rady gminy wyjaśnił, że po każdym wygaśnięciu mandatu wójta i rozpoczęciu 

nowej kadencji rada gminy powinna podjąć uchwałę ustalającą jego wynagrodzenie, nawet jeśli 

stanowisko objęła ta sama osoba, ponieważ nie zmienia to faktu, że wygasa jej poprzedni stosunek 

pracy z wyboru, a nawiązuje się nowy na kolejną kadencję. 

 

Wójt Gminy opuścił salę na czas omówienia i podjęcia uchwały w sprawie wynagrodzenia.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Planowania Przestrzennego, Ładu, 

Porządku, Bezpieczeństwa Publicznego oraz Handlu i Usług – Pan Dariusz Kołodziejczyk 

poinformował, że Komisja zajmowała się projektem. Za projektem głosowało 5 członków, 1 – był 

przeciwny w związku z tym projekt został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Przewodniczący rady gminy otworzył dyskusję nad tym punktem, jednak ta nie wywiązała się. 

 



Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały i przeprowadził głosowanie, w wyniku 

którego uchwała została przyjęta przez radnych. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0. Protokół z przeprowadzenia głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr III/19/2018 w załączeniu. 

 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Planowania Przestrzennego, Ładu, 

Porządku, Bezpieczeństwa Publicznego oraz Handlu i Usług – Pan Dariusz Kołodziejczyk 

poinformował, że Komisja zajmowała się projektem uchwały. Za projektem głosowało 6 członków. 

Projekt został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Pytań do projektu nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały i przeprowadził głosowanie, w wyniku 

którego uchwała została przyjęta przez radnych. Za jej przyjęciem głosowało 13 radnych, przeciw – 

0, wstrzymało się – 2. Protokół z przeprowadzenia głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr III/20/2018 w załączeniu. 

 

 

Punkt 11 

Informacja na temat oświadczeń majątkowych radnych i pracowników Urzędu Gminy zobligowanych 

do złożenia oświadczeń. 

 

Pani Sekretarz Zofia Jadowska przedstawiła informację z Urzędu Skarbowego na temat złożonych 

oświadczeń przez pracowników zobligowanych do ich złożenia za 2017 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację z Urzędu Skarbowego dotyczącą oświadczeń 

majątkowych złożonych za 2017 rok. Zaznaczył, że informacja dotyczy radnych poprzedniej kadencji 

i Przewodniczący jest zobligowany do jej przedstawienia, a ma to miejsce na dzisiejszej sesji, 

ponieważ pismo wpłynęło do Urzędu Gminy po ostatniej sesji poprzedniej kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych na rozpoczęcie 

kadencji oraz udzielił wskazówek co do wypełniania oświadczeń. 

 

 

Punkt 12 

Sprawy różne i zapytania. 

 

Radni zgłosili problemy: ze zbieraniem się wody na drodze osiedlowej w Masłowicach, występują 

dziury na drodze na Mariance, koło Kościoła w Strzelcach Małych, przy skręcie do Masłowic z drogi 

w Strzelcach Małych, krzaki w lesie przy drodze na Mariance rysują samochody, brak pobocza w 

Koconi, dziury na drogach w Krerach. 

 

Radna Teresa Dąbrowska poinformowała o posiedzeniu Komisji w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej i zwróciła uwagę na konieczność poprawy schodów i zadaszenia. 

 

 



Punkt 13 

Zakończenie obrad. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy - Pan Mariusz Sarna zamknął 

obrady III Sesji Rady Gminy Masłowice. 

 

 

 

Protokolant: 

 

Sonia Patek 

 

Przewodniczący Rady Gminy: 

 

Mariusz Sarna 

 

 


